
Zápis z komise revitalizace sídliště Šipší ze dne 5.6.2006 

 

Datum a čas jednání: 5.6.2006, 15.30 hodin 

 

Místo konání: malá zasedací místnost MÚ, Vlašský dvůr 

 

Přítomni : viz prezenční listina 

 

 

Program jednání: 

 Zahájení, prezence 

 Ing.Bartoň – společnost MVE+ 

 Opravy dle seznamu OSM 

 Skříňka u Kauflandu 

 Dopravní generel 

 Různé 

 

 

 

Zahájení , prezence: 

 Předseda komise zahájil jednání, obeznámil s programem. Ing.Bartoň se nedostavil na 

jednání, Ing.arch.Kremla je omluven.  

 

Opravy dle seznamu OSM: 

 P.Černý vyjádřil pochvalu , že se v okolí kontejnerů projevil stav, že se tam uklízí 

 Opraveny jsou také schůdky v ul.17.listopadu a stříška nad kontejnery  taktéž. 

 Předseda komise  konstatoval , že po zadání prací Technickým službám je vidět 

částečná změna, i když  na opravu toho na sídlišti čeká strašně moc 

 Dle slov pana Ing.Tvrdíka se část oprav se povedla realizovat a část je před námi. 

Nyní však TS mají jiné aktivity a těmto opravám se nevěnují 

 Ing.Suchánek vysvětlil problém  ve vztahu při zadávání prací Technickým službám, 

bylo by vhodné  zaintervenovat u DR, protože město by mělo mít především prioritu 

v zakázkách.Vyřešit vztah technické oddělení a Technické služby, aby nedocházelo 

k časovým prodlevám. 

 Komise pověřuje  Ing.Jiráska projednat tuto záležitost s panem místostarostou 

MVDr.Vančurou. 

 Seznam oprav , který schválila RM, by se měl průběžně aktualizovat.  

 Ing.Jirásek navrhl, aby v seznamu zůstávaly i hotové položky kvůli dobrému přehledu, 

co se již udělalo. 

 Pan Nováček měl připravené další závady, které postřehl při svých procházkách 

městem. Dohodnuto s panem Tvrdíkem, že se zastaví na technickém oddělení a předá 

mu seznam závad, které budou zahrnuty do seznamu. 

 Pan Nováček ale přesto připomenul aspoň okolí kolem Mamuta, je tam nepokosená 

vysoká tráva, nepořádek a v ulici V Olšinkách (Sedlec) je černá skládka (u Jet-ky) 

 Pí Hnátková – toto prostranství by se možná dalo využít  jako etážové parkoviště 

 P.Hlavatý – v ulici J.Palacha je cca 10 týdnů  vyříznutí do kanálu,vše je odkryto .. 

oprava v nedohlednu 

 Pí Majznerová – díra v ulici Ortenova, v prostoru jak parkují auta 



 Ing.Tvrdík předá aktualizovaný seznam oprav OSM pí Děkanovské ,aby se mohl 

přiložit k zápisu z komise 

 

Skříňka u Kauflandu 

 Zatím pořad není tento úkol splněn  a skříňka není nikde umístěna 

 Ing.Tvrdík slíbil , že do 15.6.2006 bude skříňka u Kauflandu umístěna 

 

 

Dopravní generel 

 Práce v tomto bodě pokračují 

 Dle zjištění, soutěž je připravována, aby vše bylo dle harmonogramu 

 Do konce měsíce června bude vypsána soutěž, zveřejnění na centrální adrese na České 

poště 

 

 

Různé 

 Dětské hřiště Na náměti –v dezolátním stavu (není náš pozemek, patří církvi, ale děti 

tam s oblibou chodí) – p.Nováček 

 V horní části sídliště bylo umístěno pár hracích prvků, děti jsou nadšené, bylo by 

potřeba udělat ještě něco i pro větší děti –navrhovala pí Majznerová 

 Odpadkové koše - komise opět diskutovala na toto téma, závěr je potřeba i koš místo 

toho pařezu u přechodu pro chodce Na Špici 

 Dotaz na pana Suchánka – kolik bude stát cca kamerový systém stoky V? Odpoví 

příště 

 Úkol pí Hnátková –Ing.arch.Kremla – materiály na zveřejnění do skříňky připravit 

 Plnění usnesení č.347/06 zjistit  u pí Opatrné – pí Děkanovská 

 

 

 

 

 

Příští jednání komise se koná 3.7.2006 v 15.30 hodin  

v malé zasedací místnosti MÚ  

ve Vlašském dvoře. 

 
Zapsala:Děkanovská Alena 

Zápis ověřil e-mailem Ing.Zdeněk Jirásek 


